
 Protokoll 
 Trummenäs     Vägars     Samfällighetsförening 
 2022-11-28 

 §1     Ordf     öppnade     mötet     samt     godkännande     av     dagordning 
 §2     Föregående     protokoll     genomgicks     och     godkändes 
 §3     Peter     Hansson     kallades     till     detta     möte.     Genomgick     smärre     höjningar     för 
 snöröjning. 
 §4     Trummenäsvägen     kommer     att     asfalteras     efter     många     turer     med     Hem     1     och 
 kommunen. 
 §5     Asfaltering     av     Åkes     väg     är     alldeles     för     smal.     Endast     3     m     bred.Skall     vara     5 
 meter.     Jämkning     till     4,5     meter. 
 §6     Ekonomin     är     god     enl     kassören     Per-Örjan 
 §7     Utbildning     för     styrelsen.     Ordf     undersöker     möjligheten. 
 §8     Nästa     möte     den     19     dec     kl     17.30 
 §9     Ordf     avslutade     mötet 

 Vid     protokollet 

 Claesåke     Alfzon                                                               Jan     Erik     Andersson 
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